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Άρθρο του Χρήστου Καϋμενάκη, μέλους του ΔΣ του ΣΔΥΑ - για λίγο ακόμα, και
Ταμία του ΔΣ της ΟΔΥΕ (αν δεν τα καταφέρουν να με καθαιρέσουν από τη
θέση του Ταμία, επειδή μιλάω και παρεμβαίνω ΕΛΕΥΘΕΡΑ και με ΔΙΑΦΑΝΕΙΑ,
όπως μου λένε και θέλουν μερικοί έξω και μέσα από τα ΔΣ της ΟΔΥΕ και του
ΣΔΥΑ! Δεν μου φτάνει φαίνεται η Διοίκηση κι ο Υπουργός, επιστρατεύονται και
άνθρωποι τους, "αδέλφια μας", άλλοι ενεργά, άλλοι παρασυρόμενοι κι άλλοι
παθητικά, για να μοιάσουμε!!!), με ΘΕΜΑ: "Τα σημερινά ΝΕΑ ΓΙΑ ΤΙΣ
ΠΡΟΣΛΗΨΕΙΣ" (Βλέπε και προηγούμενες αναλυτικές αναρτήσεις μου και
κείμενα...)
 

"Τα σημερινά ΝΕΑ ΓΙΑ ΤΙΣ ΠΡΟΣΛΗΨΕΙΣ". Του Χρήστου Καϋμενάκη, Μέλους και Ταμία
του ΔΣ της ΟΔΥΕ, ακόμα...!!! Μέλους και του ΔΣ του ΣΔΥΑ, για λίγο ακόμα...
Δημοσιεύτηκε χθες, Τρίτη βράδυ, 21 ΝΟΕΜΒΡΙΟΥ, στην <Ομάδα επικοινωνίας
δικαστικών υπαλλήλων Ελλάδος> και στο προφίλ μου στο facebook, με τη μορφή
ξεχωριστών ζωντανών σχολίων κατά παράγραφο, που δημιουργούνταν εκείνη τη
στιγμή, ως ένας ζωντανός διάλογος κι επικοινωνία με τους συναδέλφους... (Βλέπε και
προηγούμενες σχετικές αναλυτικές αναρτήσεις μου και κείμενα, στο facebook και στην
ιστοσελίδα της ΟΔΥΕ, στις στήλες της που δημοσιεύουν τα ΦΥΣΙΚΑ ΜΕΛΗ και λίγο πιο
κάτω - με τις παρατάξεις μαζί, ο ΣΥΝΔΥΑΣΜΟΣ ΑΛΛΗΛΕΓΓΥΗ)
 
Αθήνα, ΤΕΤΑΡΤΗ 22 ΝΟΕΜΒΡΙΟΥ 2017
 
Συνάδελφοι, υπηρετούντες και διοριστέοι - υπό πρόσληψη, αλλά και υποψήφιοι στις
προκηρύξεις 1Κ, 2Κ και 8Κ/2017/ΑΣΕΠ.
 
1. Πριν 20 ημέρες, την Πέμπτη 2 ΝΟΕΜΒΡΙΟΥ, εκδόθηκε ο οριστικός πίνακας με τους
69 διοριστέους νέους συναδέλφους μας του κλάδου ΠΕ ΠΛΗΡΟΦΟΡΙΚΗΣ.
 
2. Μέχρι σήμερα δεν έχει αρχίσει η ειδοποίηση τους, επειδή εκκρεμεί μία ακόμα τυπική
διαδικασία, η έκδοση υπουργικής απόφασης κατανομής...
 
3. ΑΥΤΟ ΟΜΩΣ ΠΟΥ ΕΧΕΙ ΣΗΜΑΣΙΑ ΕΙΝΑΙ ΚΑΙ ΟΤΙ Η ΠΟΛΙΤΙΚΗ ΗΓΕΣΙΑ ΤΟΥ
ΥΠΟΥΡΓΕΙΟΥ ΤΗΣ ΔΙΚΑΙΟΣΥΝΗΣ ΈΧΕΙ ΑΠΟΣΤΕΛΕΧΩΣΕΙ ΚΑΙ ΣΧΕΔΟΝ ΔΙΑΛΥΣΕΙ ΤΗ
ΝΕΥΡΑΛΓΙΚΗ ΚΑΙ ΑΡΜΟΔΙΑ ΓΙΑ ΤΑ ΖΗΤΗΜΑΤΑ ΤΩΝ ΔΙΚΑΣΤΙΚΩΝ ΥΠΑΛΛΗΛΩΝ
ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΤΟΥ ΥΠΟΥΡΓΕΙΟΥ!
 
4. Σκέψου τι έχει να γίνει και τι όγκος εργασίας θα δημιουργηθεί όταν βγουν και τα
οριστικά αποτελέσματα του Πίνακα διοριστέων από την προκήρυξη 1Κ/2017, με τους
404 ΠΕ ΓΡΑΜΜΑΤΕΙΣ, και αρχίσει η ειδοποίηση τους...
Η αρμόδια Διεύθυνση του Υπουργείου, είναι σχεδόν αδύνατο να διεκπεραιώσει αυτόν
τον τεράστιο γραφειοκρατικό όγκο εργασίας, χωρίς ενίσχυση σε προσωπικό και
αυταπάρνηση, δεδομένου ότι υπάρχει όγκος εργασίας και από άλλα ζητήματα, όπως
είναι και οι επιλογές προϊσταμένων, οι μεταθέσεις και αποσπάσεις κ.ά.
 
5. ΑΠΑΙΤΕΙΤΑΙ ΝΑ ΕΝΙΣΧΥΘΕΙ Η ΥΠΗΡΕΣΙΑ ΑΥΤΗ.
Τ ώ ρ α ... α μ έ σ ω ς.
Για να κερδίσουμε κάποιο κομμάτι από το τρέχον δικαστικό έτος!
Ν α ... ε ν ι σ χ υ θ ε ί με οποιονδήποτε τρόπο και από κάθε δυνατή πηγή (π.χ. από την
προαιρετική/εθελοντική κινητικότητα από άλλες υπηρεσίες του Υπουργείου προς την
Κεντρική Υπηρεσία του Υπουργείου Δικαιοσύνης, από εσωτερικές μετακινήσεις από
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άλλες υπηρεσίες του Υπουργείου...
 
6. Ν α ... ε ν ι σ χ υ θ ε ί αυτή η νευραλγική για τους δικαστικούς υπαλλήλους
υπηρεσία του Υπουργείου μας, ακόμα ακόμα και με ατύπως και εθελοντικά
αποσπασμένους δικαστικούς υπαλλήλους από τις δικαστικές υπηρεσίες του Νομού
Αττικής που έχουν τη σχετική συγκριτικά δυνατότητα. ΓΙΑ ΤΟ ΚΑΛΟ ΜΑΣ, ΓΙΑ ΤΗΝ
ΕΠΙΣΠΕΥΣΗ ΤΩΝ ΠΡΟΣΛΗΨΕΩΝ. Τι άλλο να κάνουμε πια για να βοηθήσουμε τον κλάδο
μας, αφού μας έχει εγκαταλείψει και "ΦΤΥΝΕΙ" ΤΗΝ ΟΔΥΕ η ΑΚΡΙΒΟΘΩΡΗΤΗ πολιτική
ηγεσία του Υπουργείου Δικαιοσύνης;;;
Ξέρω, οι περισσότεροι μπορεί να αγανακτήσουν και να φωνάξουν ότι εξαντληθήκαμε,
με φιλότιμο, περιμένοντας την ολοκλήρωση των προσλήψεων, οι οποίες όλο
καθυστερούν για κάποιο λόγο κάθε φορά. Ξέρω, ότι τη γραφειοκρατική δουλειά των
προσλήψεων πρέπει και οφείλουν να την κάνουν ΚΑΙ ΜΑΛΙΣΤΑ οι του Υπουργείου,
κόβοντας το κεφάλι τους και βρίσκοντας λύσεις από γύρω τους ή με εργασία μετά το
ωράριο, με απλήρωτες υπερωρίες, όπως κάνουμε κι εμείς.
Αλλά, είμαι και ρεαλιστής: Οι προσλήψεις, οι συνάδελφοι που θα έρθουν, το "σπίτι", ο
κλάδος είναι δικά μας, και δεν πρέπει να τα αφήσουμε και να επαναπαυθούμε στη
βούληση, τη δέηση ή την αδιαφορία του Υπουργείου και του ακριβοθώρητου
Υπουργού...
Γι αυτό προτείνω να μην αποκλείσουμε κι αυτή την έσχατη λύση των ΆΤΥΠΩΝ και
ΕΘΕΛΟΝΤΙΚΩΝ ΑΠΟΣΠΑΣΕΩΝ ΔΙΚΑΣΤΙΚΩΝ ΥΠΑΛΛΗΛΩΝ από τις δικαστικές υπηρεσίες
του Νομού Αττικής που έχουν τη σχετική συγκριτικά δυνατότητα, αν την έχουν κι αν
θέλουν. Για κάνα μήνα. Για να επισπεύσουμε τις προσλήψεις στα δικαστήρια.
ΣΚΕΦΤΟΜΑΙ ΝΑ ΠΑΩ ΕΘΕΛΟΝΤΗΣ! 2Ο ΩΡΕΣ ΤΟ 24ΩΡΟ!
 
7. Ευτυχώς που υπάρχει κι ο Σύλλογος μας. Διάβασε την απόφαση και την
κινητοποίηση του στην ιστοσελίδα του!!!
 
8. Θέλουμε κάποιο καιρό μέχρι την ορκωμοσία των 69 ΠΕ ΠΛΗΡΟΦΟΡΙΚΗΣ λοιπόν...
Σε ό,τι με αφορά κάνω όσα είναι ανθρωπίνως δυνατό, στα πλαίσια των καθηκόντων και
των μικρών αρμοδιοτήτων που έχω...
ΑΠΑΙΤΕΙΤΑΙ ΚΙΝΗΤΟΠΟΙΗΣΗ ΚΑΙ ΚΑΤΑΓΓΕΛΙΑ...
 
9. Σε ό,τι αφορά στους 66 ΤΕ νέους συναδέλφους του ιδίου κλάδου ΠΛΗΡΟΦΟΡΙΚΗΣ,
τα νέα είναι τα εξής, ΦΡΕΣΚΑ, ΑΠΟ ΤΟ ΑΣΕΠ ΜΕΣΑ, ΣΗΜΕΡΙΝΑ ΚΙ ΑΥΤΑ:
 
10. Πρώτα, ένα μικρό ιστορικό, για όσους αγαπούν τη γνώση και την ισότιμη
συμμετοχή τους, έτσι ώστε να μην πέφτουν θύματα λαϊκισμού και παραπληροφόρησης
ή ακατάσχετων κι ανερμάτιστων πληροφοριών:
- Ο προσωρινός ΠΙΝΑΚΑΣ διοριστέων ΤΕ Πληροφορικής, εκδόθηκε την 26 ΙΟΥΛΙΟΥ
2017...
 
11. Έχω πάει 100 φορές στο ΑΣΕΠ, μίλησα με την ανώτατη ηγεσία του, τον πρόεδρο
του κ. Γιάννη Καραβοκύρη, γνωστό σε πολλούς από εμάς και τέως πρόεδρο του
Τριμελούς Συμβουλίου Διεύθυνσης του Πρωτοδικείου Αθηνών από το 1994 έως το
1996, και αργότερα Πρόεδρο του Ελεγκτικού Συνεδρίου.
Και σήμερα ακόμα έκανα παρέμβαση και επικοινωνία με το ΑΣΕΠ...
Έχουν γίνει δύσκολες ενστάσεις από τους μη διοριστέους. Ενστάσεις που αφορούν τη
συνάφεια της εμπειρίας τους με το αντικείμενο εργασίας μας, τη συνάφεια του
μεταπτυχιακού τους με το αντικείμενο εργασίας μας και με τον αρχικό τίτλο, με το
πτυχίο τους, καθώς και ενστάσεις που αφορούν την απόδειξη των τίτλων σπουδών
τους...
 
12. Έχω πάει "100 φορές" στο ΑΣΕΠ, μίλησα με την ανώτατη ηγεσία του, με τον
πρόεδρο του, τον κ. Γιάννη Καραβοκύρη, γνωστό σε πολλούς από εμάς αφού ήταν ο
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πρώτος ΑΙΡΕΤΟΣ και επιτυχημένος πρόεδρος του Τριμελούς Συμβουλίου Διεύθυνσης
του Πρωτοδικείου Αθηνών από το 1994 έως το 1996, διευθύνοντας το με
ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ, ΜΕ ΣΕΒΑΣΜΟ ΚΑΙ ΜΕ ΣΥΝΕΧΗ ΑΝΟΙΧΤΟ ΔΙΑΛΟΓΟ ΚΑΙ ΣΥΝΕΡΓΑΣΙΑ ΜΕ
ΟΛΟΥΣ ΤΟΥΣ ΣΥΝΑΔΕΛΦΟΥΣ, ΥΦΙΣΤΑΜΕΝΟΥΣ ΚΑΙ ΜΗ, ΚΑΘΩΣ ΚΑΙ ΜΕ ΤΟΝ ΣΥΛΛΟΓΟ
ΜΑΣ (του οποίου ήμουν τότε πρόεδρος, γι αυτό και τα ξέρω από πρώτο χέρι), και
αργότερα Πρόεδρος του Ελεγκτικού Συνεδρίου μέχρι να επιλεχθεί πρόεδρος του ΑΣΕΠ
 
13. Έτσι, οριστικός πίνακας είναι προγραμματισμένο και καταβάλλονται προσπάθειες να
βγει έως την Παρασκευή 24 Νοεμβρίου και πάντως την άλλη εβδομάδα.
ΤΙ ΝΑ ΤΟ ΚΑΝΕΙΣ ΟΜΩΣ ΚΑΙ ΝΑ ΒΓΕΙ ΓΡΗΓΟΡΑ. ΑΦΟΥ ΔΕΝ ΥΠΑΡΧΕΙ ΠΡΟΣΩΠΙΚΟ
ΣΤΗΝ ΑΡΜΟΔΙΑ ΓΙΑ ΤΑ ΖΗΤΗΜΑΤΑ ΜΑΣ ΝΕΥΡΑΛΓΙΚΗ ΥΠΗΡΕΣΙΑ ΤΟΥ ΥΠΟΥΡΓΕΙΟΥ
ΔΙΚΑΙΟΣΥΝΗΣ, ΩΣΤΕ ΝΑ ΚΑΝΕΙ ΓΡΗΓΟΡΑ ΤΙΣ ΠΡΟΣΛΗΨΕΙΣ...
 
14. Σε ό,τι αφορά στους 404 ΠΕ ΓΡΑΜΜΑΤΕΙΣ από την προκήρυξη 1Κ/2017:
- Ο προσωρινός πίνακας δημοσιεύτητκε πριν 1 μήνα, την 20 ΟΚΤΩΒΡΙΟΥ 2017.
- Εχουν γίνει περίπου 375 ενστάσεις επί του προσωρινού πίνακα διοριστέων
- ΜΟΛΙΣ ΣΗΜΕΡΑ ΠΑΡΕΛΗΦΘΗΣΑΝ ΟΙ ΕΝΣΤΑΣΕΙΣ ΑΠΟ ΤΗΝ ΑΡΜΟΔΙΑ ΣΥΝΑΔΕΛΦΟ
ΜΑΣ ΣΤΟ ΑΣΕΠ Η ΟΠΟΙΑ ΕΠΕΣΤΡΕΨΕ ΑΠΟ ΤΗΝ ΑΔΕΙΑ ΤΗΣ...
Οπότε αρχίζει η διαδικασία διεκπεραίωσης των ενστάσεων και εξέτασης τους.
Είναι πολλές βέβαια, αλλά υπάρχει δυνατότητα να βγει εντός του 2017 ο προσωρινός
πίνακας των 404 διοριστέων ΠΕ ΓΡΑΜΜΑΤΕΩΝ...
 
15. Για την ΠΡΟΚΗΡΥΞΗ 8Κ/2017 (42 ΤΕ ΓΡΑΜΜΑΤΕΙΣ, 121 ΔΕ ΓΡΑΜΜΑΤΕΙΣ ΚΑΙ 21
ΥΕ ΕΠΙΜΕΛΗΤΕΣ = 186 ΕΠΙΠΛΕΟΝ ΝΕΟΙ ΣΥΝΑΔΕΛΦΟΙ), ισχύουν όσα είχα αναφέρει
στην προ ημερών σχετική και θεματική (για τις προσλήψεις) ανάρτηση μου... Υπήρχε
μια μικρή στασιμότητα...
 
16. Τι τα θες και τι τα γυρεύεις, αυτό που επείγει είναι η ΕΝΙΣΧΥΣΗ ΤΗΣ ΝΕΥΡΑΛΓΙΚΗΣ
ΓΙΑ ΤΟΥΣ ΔΙΚΑΣΤΙΚΟΎΣ ΥΠΑΛΛΗΛΟΥΣ (και βεβαίως για τη διαδικασία των
προσλήψεων δικαστικών υπαλλήλων) ΔΙΕΥΘΥΝΣΗΣ ΤΟΥ ΥΠΟΥΡΓΕΙΟΥ ΜΑΣ, έτσι ώστε
να μπορέσει να ανταποκριθεί και γρήγορα στον τεράστιο όγκο γραφειοκρατίας και
εργασίας για την πρόσληψη των ως άνω δικαστικών υπαλλήλων, αλλά και για άλλα
σοβαρά ζητήματα που συνέπεσαν και τρέχουν μαζί χρονικά...
Ο ΑΓΩΝΑΣ ΣΥΝΕΧΙΖΕΤΑΙ.
 
17. Ο ΑΓΩΝΑΣ ΣΥΝΕΧΙΖΕΤΑΙ... (Η επανάληψις, μήτηρ μαθήσεως και εμπεδώσεως...)
Διευκρινίζοντας ότι δεν μου απορροφά ούτε καν ελάχιστο χρόνο, σκέψη, ενέργεια και
δράση η συμμετοχή μου στα πολιτικά και κομματικά ζητήματα που ασχολούμαι, όπως
και η συμμετοχή μου σε άλλες εκδηλώσεις κοινωνικού και εκπαιδευτικού
ενδιαφέροντος.
Ας μην ανησυχούν ορισμένοι και ορισμένες... ΔΕΝ ΜΠΕΡΔΕΨΑ ΚΑΙ ΔΕΝ ΜΠΕΡΔΕΥΩ
ΠΟΤΕ ΤΑ ΚΛΑΔΙΚΑ ΜΕ ΤΑ ΚΟΜΜΑΤΙΚΑ - ΜΕ ΤΑ ΣΤΕΝΑ ΠΟΛΙΤΙΚΑ ΖΗΤΗΜΑΤΑ ΚΑΙ
ΕΝΔΙΑΦΕΡΟΝΤΑ ΜΟΥ! Εξάλλου, μη φοβάστε, όπως ΔΕΝ ΜΕΤΑΠΗΔΗΣΑ ΣΤΗ
ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΗ ή ΣΤΗ ΔΙΚΑΣΤΙΚΗ ΕΞΟΥΣΙΑ και δεν έγινα προϊστάμενος ούτε μέλος
Υπηρεσιακού Συμβουλίου, ΈΤΣΙ και ΤΩΡΑ δεν θα μεταπηδήσω στη Βουλευτική, ούτε
στην Κυβερνητική, ούτε στην Κομματική Εξουσία.
Δεδομένου και ότι ορισμένοι σαν κι εμάς δεν χωράμε, δεν είμαστε ελεγχόμενοι, άσε
που είμαστε και ...νέοι, περήφανοι, συνεπείς και αντιεξουσιαστές!
Αυτοί, οι γραφειοκρατικοί κομματικοί μηχανισμοί θέλουν του χεριού τους στελέχη,
πολιτικά ιδιοτελείς και με ολίγες αμαρτίες για να ΄ναι "ΌΜΟΙΟΙ" και εξαρτώμενοι!
Εδώ, ούτε σε επιτροπές επεξεργασίας έργου και προσφοράς (που θα με ενδιέφερε και
μου ταιριάζει), δεν μας αντέχουν... ΜΕΤΡΙΟΤΗΤΕΣ, ΜΕΤΡΙΟΤΗΤΕΣ ΧΑΡΑΚΤΗΡΑ,
ΚΡΙΤΙΚΗΣ ΣΚΕΨΗΣ ΚΙ ΑΝΑΛΥΣΗΣ ΚΡΑΤΑΝΕ ΤΑ ΗΝΙΑ, ΚΑΙ ΔΗΜΙΟΥΡΓΟΥΝ ΣΤΕΓΑΝΑ...
Αν και όταν η πραγματική πολιτική κι οι πραγματικοί πολιτικοί, νικήσουν και
παραγκωνίσουν τους παρασκηνιακούς γραφειοκρατικούς μηχανισμούς, και



12/6/23, 12:01 μ.μ. ΟΔΥΕ

odye.gr/syllogoi/221117.htm 4/4

επικρατήσουν η ισοτιμία, η διαφάνεια κι η δημοσιότητα, τότε βλέπουμε...
 
18. Ενημερώνω ότι όπως συμμετείχα και θα συμμετέχω στα κοινά που αφορούν τον
κλάδο μας, έτσι συμμετείχα και θα συμμετέχω και στα κοινά που αφορούν την
κοινωνία, τους πολίτες, τον λαό, τη Χώρα, την Πατρίδα, των οποίων ένα μικρό τόσο δα
μέρος είμαστε κι εμείς. Και τα προβλήματα μας τα κοινωνικά, ΤΑ ΜΗ ΚΛΑΔΙΚΑ, είναι
ΠΕΡΙΣΣΟΤΕΡΑ και ΜΕΓΑΛΥΤΕΡΑ και ΕΝΤΟΝΟΤΕΡΑ και ΟΞΥΤΕΡΑ!
Έχουν και η υπόλοιπη κοινωνία και οι άλλοι φορείς προβλήματα και ανάγκη προσφοράς
και συμμετοχής, αργά μετά το ωράριο, ορισμένες φορές. Όχι μόνο το συνδικαλιστικό
μας κίνημα! ΔΕΝ ΕΙΜΑΣΤΕ ΞΕΚΟΜΜΈΝΟΙ ΑΠΟ ΤΗΝ ΚΟΙΝΩΝΙΑ, ΕΥΤΥΧΩΣ, ΟΥΤΕ ΑΠΟ
ΤΑ ΆΛΛΑ ΠΕΡΙΣΣΟΤΕΡΑ ΚΑΙ ΜΕΓΑΛΥΤΕΡΑ ΚΟΙΝΩΝΙΚΑ ΠΡΟΒΛΗΜΑΤΑ (ΜΑΣ)!
ΔΕΝ ΕΙΜΑΣΤΕ ΔΑ ΚΑΙ Ο ΠΕΡΙΟΥΣΙΟΣ ΤΟΥ ΛΑΟΥ ΚΑΙ ΤΟΥ ΘΕΟΥ ΚΛΑΔΟΣ!
 
19. Ευχαριστώ όλους όσοι, με τον δικό του ξεχωριστό τρόπο ο καθένας κι η καθεμιά με
ενθαρρύνουν και στ' α λ ή θ ε ι α (!) μου δίνουν δύναμη και κουράγιο, να συνεχίσω
στον δρόμο που διάλεξα να μπω εδώ και κάποιο καιρό! Τον δρόμο της ανοιχτής
ενημέρωσης, της διαφάνειας, της δημοσιότητας.
Έναν δρόμο ΔΥΣΚΟΛΟ ΚΑΙ ΜΟΝΑΧΙΚΟ ΜΕΧΡΙ ΣΤΙΓΜΗΣ ΜΕΣΑ ΣΤΑ ΟΡΓΑΝΑ, καθότι
είμαι και ανεξάρτητος. Μέχρι στιγμής.
Κι όμως, συνάδελφε, όπως είναι αλήθεια όλα αυτά που γράφω σε όλο το άρθρο, (κι
όμως) είναι α λ ή θ ε ι α και όσα με κατάθεση ψυχής γράφω σε τούτη την τελευταία
19η παράγραφο!
Τα περίμενες να τα ακούσεις από μένα;;;
 
Με εκτίμηση και αγωνιστική διάθεση,
 
Χρήστος Καϋμενάκης...
1. Μέλος του ΔΣ του ΣΔΥΑ στο οποίο εκλέχτηκα πριν 2 χρόνια, τον Νοέμβριο 2015, με
τον συνδυασμό ΑΛΛΗΛΕΓΓΥΗ, και σε λίγες μέρες θα παραιτηθώ από μέλος του ΔΣ για
να έρθει ο αγαπητός σε μένα και σε όλους άνθρωπος, συνάδελφος και συνδικαλιστής
Σπύρος Θωμάτος.
2. Μέλος του ΔΣ της ΟΔΥΕ, στο οποίο εκλέχτηκα από το Συνέδριο Ιωαννίνων πριν ένα
χρόνο, την 12/11/2016, με τον συνδυασμό ΝΕΑ ΠΟΡΕΙΑ (με/από συνέδρους από την
Αθήνα, την Εφετειακή Περιφέρεια Πάτρας, και ανεξάρτητους - μεμονωμένους
συνέδρους από άλλους Νομούς και Συλλόγους)
3. ΤΑΜΙΑΣ του ΔΣ της ΟΔΥΕ, θέση στην οποία εκλέχθηκα την 15 ΦΕΒΡΟΥΑΡΙΟΥ 2017,
με ψήφους 16 από τους 17 (ο Δ.Χατζίνας απείχε της ψηφοφορίας, όπως έπραξε και για
τις άλλες θέσεις, πλην της θέσης του Προέδρου για την οποία ήταν υποψήφιος).


